

《关于《黑镜》第六季，你想知道的都在这里》

The long-awaited release of Black Mirror Season 6 is just around the corner. Not only that, we now have the official trailer for Charlie Brooker's anthology series about the horrors of technology. It's been nearly three years since the last season of Black Mirror, and we need the five new episodes to drop ASAP.

备受期待的《黑镜》第六季即将上映。不仅如此，我们现在还有查理·布鲁克的科技恐怖题材选集系列的官方预告片。距离上一季《黑镜》结束已经将近三年了，我们需要这五集新剧尽快上线。



"Partly as a challenge, and partly to keep things fresh for both me and the viewer, I began this season by deliberately upending some of my own core assumptions about what to expect," Brooker told Tudum. "Consequently, this time, alongside some of the more familiar Black Mirror tropes we've also got a few new elements, including some I've previously sworn blind the show would never do, to stretch the parameters of what 'a Black Mirror episode' even is." Brooker also said Black Mirror Season 6 will feature "some crazy swings and more variety than ever before."

一方面是为了挑战自己，另一方面是为了让我和观众都保持新鲜感，这一季开头我故意颠覆了自己对将要发生的事情的核心假设，”布鲁克告诉Tudum。“因此，这一次，除了一些更熟悉的《黑镜》梗之外，我们还有一些新元素，包括我曾经发誓这个节

目永远不会做的一些东西，以扩展‘原本的《黑镜》剧集’”。布鲁克还表示，《黑镜》第六季将带来“比以往任何时候都更疯狂的变动和更多样的元素”。

Here's everything we know so far about Black Mirror Season 6 so far.

以下是我们目前知道的关于《黑镜》第六季的所有内容。

When does Black Mirror Season 6 come out?

《黑镜》第六季什么时候出?

Netflix announced that Black Mirror Season 6 will be released on June 15, 2023.

Netflix宣布《黑镜》第六季将于2023年6月15日上映。

Black Mirror Season 6 trailers

《黑镜》第六季预告片

The official trailer for Black Mirror Season 6 arrived on May 31, and gives a much closer look at the upcoming stories. "The award winning anthology series returns with five new films," the video reads. "Five new worlds. Five new realities. Five new nightmares." OK, we're listening!

5月31日，官方发布了《黑镜》第六季的官方预告片，更详细地展示了这个即将上映的故事。视频中说：“屡获殊荣的选集系列获奖选集系列将携五部新片回归，五个新世界，五个新现实，五个新噩梦。”好的，我们在听！

On May 11, Netflix unveiled the second teaser for Season 6, which offers a brief glimpse at all five episodes.

5月11日，Netflix发布了第六季的第二个预告片，简要介绍了所有五集。。

This teaser follows the first one released in April, which gives a look at all the violence we'll see in Season 6, and a look at the cast in action. "You've been wondering," the teaser begins. "You've been waiting." But the video also cautions fans: "You've been warned."

这个预告片紧跟着四月份发布的第一个预告，它展示了我们在第六季中将看到的所有暴力场景，以及演员阵容。“你们一直在猜测，一直在等待，”预告片开始说。但视频也提醒粉丝们：“我们已警告过你们了。”

How many episodes will Black Mirror Season 6 have?

《黑镜》第六季有几集?

Netflix announced that Season 6 will consist of five episodes, and provided plot descriptions for each.

Netflix宣布第六季将有五集，并提供了每一集的梗概。

"Joan Is Awful"

《乔安真糟糕》

An average woman is stunned to discover a global streaming platform has launched a prestige TV drama adaptation of her life — in which she is portrayed by Hollywood A-lister Salma Hayek.

一名普通女人惊讶地发现，一个全球流媒体平台推出了一部改编自她生活的知名电视剧，在剧中由好莱坞一线女星萨尔玛·海耶克扮演她。

Directed by: Ally Pankiw

Written by: Charlie Brooker

Starring: Annie Murphy, Salma Hayek Pinault, Michael Cera, Himesh Patel, Rob Delaney, Ben Barnes

导演：Ally Pankiw

编剧：Charlie Brooker

主演：Annie Murphy, Salma Hayek Pinault, Michael Cera, Himesh Patel, Rob Delaney, Ben Barnes

"Loch Henry"

《洛克·亨利》

A young couple travel to a sleepy Scottish town to start work on a genteel nature documentary – but find themselves drawn to a juicy local story involving shocking events of the past.

一对年轻夫妇前往一个宁静的苏格兰小镇拍摄一部高雅自然纪录片，但是他们发现自己被当地一个有趣的故事所吸引，这个故事涉及过去令人震惊的事件。

Directed by: Sam Miller

Written by: Charlie Brooker

Starring: Samuel Blenkin, Myha'la Herrold, Daniel Portman, John Hannah, Monica Dolan

导演：Sam Miller

编剧：Charlie Brooker

主演：Samuel Blenkin, Myha'la Herrold, Daniel Portman, John Hannah, Monica Dolan

"Beyond the Sea"

《超越海洋》

Directed by: John Crowley

Written by: Charlie Brooker

Starring: Aaron Paul, Josh Hartnett, Kate Mara, Auden Thornton, Rory Culkin

导演：John Crowley

编剧：Charlie Brooker

主演：Aaron Paul, Josh Hartnett, Kate Mara, Auden Thornton, Rory Culkin

"Mazey Day"

《梅泽日》

A troubled starlet is dogged by invasive paparazzi while dealing with the consequences of a hit-and-run incident.

一位麻烦不断的明星在处理一次肇事逃逸事件时，遭到了狗仔队的侵扰。

Directed by: Uta Briesewitz

Written by: Charlie Brooker

Starring: Zazie Beetz, Clara Rugaard, Danny Ramirez

导演：Uta Briesewitz

编剧：Charlie Brooker

主演：Zazie Beetz, Clara Rugaard, Danny Ramirez

"Demon 79"

《恶魔79》

Northern England, 1979. A meek sales assistant is told she must commit terrible acts to prevent disaster.

1979年，北英格兰。一位温顺的销售助理被告知必须做出可怕的行为，以防止灾难的发生。

Directed by: Toby Haynes

Written by: Charlie Brooker and Bisha K. Ali

Starring: Anjana Vasan, Paapa Essiedu, Katherine Rose Morley, David Shields

导演：Toby Haynes

编剧：Charlie Brooker和Bisha K. Ali

主演：Anjana Vasan, Paapa Essiedu, Katherine Rose Morley, David Shields

Black Mirror Season 6 cast

《黑镜》第六季演员阵容

Netflix shared that the cast of Black Mirror Season 6 includes Aaron Paul, Anjana Vasan, Annie Murphy, Auden Thornton, Ben Barnes, Clara Rugaard, Daniel Portman, Danny Ramirez, Himesh Patel, John Hannah, Josh Hartnett, Kate Mara, Michael Cera, Monica Dolan, Myha'la Herrold, Paapa Essiedu, Rob Delaney, Rory Culkin, Salma Hayek Pinault, Samuel Blenkin, and Zazie Beetz.

Netflix表示，《黑镜》第六季的演员阵容包括Aaron Paul, Anjana Vasan, Annie Murphy, Auden Thornton, Ben Barnes, Clara Rugaard, Daniel Portman, Danny Ramirez, Himesh Patel, John Hannah, Josh Hartnett, Kate Mara, Michael

Cera, Monica Dolan, Myha'la Herrold, Paapa Essiedu, Rob Delaney, Rory Culkin, Salma Hayek Pinault, Samuel Blenkin, 和Zazie Beetz。

